



Another top favourite: Geoffrey Schatz at Uphöfener Berg on 3-4 August

Reigning French hill climb champion Geoffrey Schatz has been shining this year in his splendid Nova NP 01-2 C Honda Turbo, having obtained full points in all European championship rounds so far this year. In the final round of the FIA Int. Hill Climb Cup on the 2030 m long, demanding sprint track of Uphöfener Berg he will be facing the tough competition of five-times European champion and Osnabrück record holder Christian Merli (Osella FA 30). The two top drivers can be expected to fight for hundredths or even thousandths of a second. Geoffrey Schatz is looking forward to racing at Osnabrück, not least because one of his new sponsors, RAVENOL, has its headquarters almost around the corner from the track.



Encore un grand favori : Geoffrey Schatz à l'Uphöfener Berg les 3 et 4 août

Geoffrey Schatz, champion de France en titre, continue à briller cette année au volant de sa splendide Nova NP 01-2 C Honda Turbo, ayant fait le plein des points lors de toutes les manches du championnat européen depuis le début de l'année. Lors de la dernière manche de la Coupe Int. des Courses de Côte de la FIA sur le tracé de sprint exigeant de l'Uphöfener Berg, il affrontera la concurrence du quintuple champion d'Europe et détenteur du record d'Osnabrück, Christian Merli (Osella FA 30). On peut s'attendre à ce que les deux ténors se battent pour des centièmes, voire des millièmes de seconde. Geoffrey Schatz se réjouit de rouler à Osnabrück, notamment parce que l'un de ses nouveaux sponsors, RAVENOL, a son siège presque au coin de la rue.

Un altro grande favorito: Geoffrey Schatz all'Uphöfener Berg il 3 e 4 agosto

Geoffrey Schatz, il campione francese in carica, brilla quest'anno al volante della sua splendida Nova NP 01-2 C Honda Turbo, conquistando il massimo dei punti in ogni gara del campionato europeo dall'inizio dell'anno. Nell'ultimo round della FIA Int. Hill Climb Cup sull'impegnativo tracciato sprint dell'Uphöfener Berg dovrà vedersela con il cinque volte campione europeo e detentore del record di Osnabrück Christian Merli (Osella FA 30). Possiamo aspettarci che i due big si diano battaglia per centesimi, se non millesimi di secondo. Geoffrey Schatz non vede l'ora di correre a Osnabrück, anche perché uno dei suoi nuovi sponsor, RAVENOL, ha sede proprio qui vicino.

Two motorsport celebrities raising funds for skate-aid



Titus Dittmann, pioneer in the German skateboarding scene, has long since been a regular at the Int. Hill Climb Race Osnabrück. This year he will be joined by Lina van de Mars, a TV host who has most recently been presenting the 24 hours of Nürburgring. Both of them will be available for autographs and photos and will be taking passengers on thrill rides up Uphöfener Berg to benefit skate-aid, Titus's charity which supports children, in particular in crisis regions. Lina van de Mars will be behind the wheel of the new Corvette powered by auto Nagel, and Titus Dittmann will bring his iconic Ford GT 40.

Deux célébrités du sport automobile collectent des fonds pour skate-aid

Titus Dittmann, pionnier de la scène allemande du skateboard, est un habitué de la 56e Course de côte Int. d'Osnabrück. Cette année, il sera rejoint par Lina van de Mars, une animatrice de télévision qui a récemment présenté les 24 heures du Nürburgring. Tous deux emmèneront les passagers pour des baptêmes de piste sur l'Uphöfener Berg au profit de skate-aid, la fondation caritative de Titus qui aide les enfants, en particulier dans les régions en crise. Lina van de Mars sera au volant de la nouvelle Corvette powered by auto Nagel, et Titus Dittmann pilotera son emblématique Ford GT 40.

Due celebrità del motorsport raccolgono fondi per lo skate-aid

Titus Dittmann, pionniere della scena tedesca dello skateboard, è un habitué della Cronoscalata Int. Osnabrück. Quest'anno sarà affiancato da Lina van de Mars, una presentatrice televisiva che recentemente ha presentato la 24 ore del Nürburgring. Entrambi saranno disponibili per autografi e foto e daranno a qualche spettatore la possibilità di vivere un'esperienza "racing" affiancandoli nell'auto sul percorso a beneficio di skate-aid, l'associazione benefica di Titus che sostiene i bambini, in particolare nelle regioni in crisi. Lina van de Mars sarà al volante della nuova Corvette powered by auto Nagel, mentre Titus Dittmann guiderà la sua iconica Ford GT 40.

Two spectacular Lamborghinis from Czech Republic



Martin Jerman from Prague will bring his impressive "Bergmonster" to the Int. 56th Hill Climb Race Osnabrück, a Lamborghini Huracan GT 3 which delivers more than 650 hp and accelerates from 0 to 100 km/h in less than 3 seconds. His fellow countryman Zdeněk Kmínek will be present with his beautiful Lamborghini Gallardo.

Deux Lamborghini spectaculaires qui viennent de la République tchèque

Martin Jerman, de Prague, pilotera son impressionnant "Bergmonster" à la 56e Course de côte Int. d'Osnabrück, une Lamborghini Huracan GT 3 qui développe plus de 650 cv et accélère de 0 à 100 km/h en moins de 3 secondes. Son

compatriote Zdeněk Kmínek sera présent avec sa magnifique Lamborghini Gallardo.

Due spettacolari Lamborghini dalla Repubblica Ceca

Martin Jerman, di Praga, si schiererà alla 56a Cronoscalata Int. Osnabrück con la sua impressionante "Bergmonster", una Lamborghini Huracan GT 3 che sviluppa oltre 650 cv e accelera da 0 a 100 km/h in meno di 3 secondi. Il suo connazionale Zdeněk Kmínek sarà presente con la sua magnifica Lamborghini Gallardo.



Welcome party for drivers and sponsors



It has become a tradition that a big opening event is held on the Thursday evening before the official start of the Int. Hill Climb Race Osnabrück.

MSC Osnabrück invites drivers and their teams, officials, media representatives and its large partner network to spend a relaxed evening together with food, drink and live music. This year, the event will be held on Schützenplatz in Borgloh, in a beautiful little forest, on Thursday 1 August from 7pm. Invitations will go out by e-mail in due course.

MSC Osnabrück invites drivers and their teams, officials, media representatives and its large partner network to spend a relaxed evening together with food, drink and live music. This year, the event will be held on Schützenplatz in Borgloh, in a beautiful little forest, on Thursday 1 August from 7pm. Invitations will go out by e-mail in due course.

Soirée de bienvenue pour les pilotes et les sponsors

C'est devenu une tradition qu'un grand événement d'ouverture soit organisé le jeudi soir avant le weekend de la Course de côte Int. d'Osnabrück.

Le MSC Osnabrück invite les pilotes et leurs équipes, les officiels, les représentants des médias et son grand réseau de partenaires à passer une soirée détendue en mangeant et buvant et en écoutant de la musique live. Cette année, l'événement aura lieu sur la Schützenplatz à Borgloh, dans une belle petite forêt, le jeudi 1er août à partir de 19 heures. Les invitations seront envoyées par e-mail en temps voulu.



Serata di benvenuto per piloti e sponsor

È ormai una tradizione che il giovedì sera prima dell'inizio ufficiale della Cronoscalata Int. Osnabrück si tenga un grande evento di apertura.

MSC Osnabrück invita i piloti e i loro team, i funzionari, i rappresentanti dei media e la vasta rete di partner a trascorrere insieme una serata rilassante con cibo, bevande e musica dal vivo. Quest'anno l'evento si terrà nella Schützenplatz di Borgloh, in un bellissimo boschetto, giovedì 1 agosto

a partire dalle ore 19.00. Gli inviti saranno inviati via e-mail a tempo debito.

Motorsportclub Osnabrück e.V. im ADAC

www.osnabruecker-bergrennen.de

Mobile/WhatsApp: +49 172 5215638

E-Mail: Bernd.Stegmann@gmx.de
b.stegmann@msc-osnabrueck.com



<https://www.facebook.com/MSO.Sosnabrueck>



[Osnabruecker_bergrennen](https://www.instagram.com/Osnabruecker_bergrennen)

Sportity-App: HC-MSOCS

